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ČESKO: Stát se politikem na vrcholné úrovni znamená často být zároveň úplně odtrženým
od reality. Podíváte li se na složení Senátu a Parlamentu České republiky, hemží se to tam tituly ze
všech stran. Ne každý však získal diplom z vysoké školy díky své píli, ostatně plzeňská práva byla
legendou. Prostých lidí, chytrých, byť ne dle razítka a diplomu, je tam úplné minimum.

Přestože by vrcholné orgány jistě měly být přehlídkou elit národa, aspoň si to lidé myslí, je
složení těchto sněmoven trochu kontraproduktivní.

Právě život ve vyšších patrech společnosti způsobuje jisté odtržení od reality, ve které se nachází
většina ostatních spoluobčanů. Jasnou ukázkou arogance vzešlé z pohybu na jisté úrovni bylo
nedávné prohlášení prezidenta Zemana namířené proti podnikatelům, kteří se dostali do nesnází
především kvůli koronakrizi. Nečekejme od vlády a lidí žijících v oblacích absolutně žádné
pochopení.

Berme to tak, že nás mají zastupovat námi volení poslanci a senátoři. Ve chvíli, kdy dosednou
do lavic, mají jistotu solidního příjmu a v podstatě nemusí nic dělat. Než tam proniknou, řada z nich
už má za sebou určitou kariéru, která díky upřednostňování osobností s tituly či popularity znamená
život právě ve vyšších vrstvách. A dosednutí na post v sněmovnách je už jen posledním hřebíčkem.
Poslanecké platy, výhody, privilegia znamenají pro mnohé z nich bonus, který je ještě více posouvá
od starostí běžného občana. Pozorovat to lze i nyní, když se sami mezi sebou dohadují, o kolik si mají
zvýšit plat v době, kdy celý zbytek národa ryje pusou v bahně.

Babiš, Prymula a spol si asi neuvědomují, co se skutečně děje. Stav společnosti je
katastrofální. Rozdrobenost je zjevná, lidé nenávidí často jeden druhého. Ekonomika se hroutí. Menší
podnikatelé jedou nadoraz už déle. Ti nemohou očekávat pomoc odnikud. Dokonce je to ještě horší.
Tuší, že po odeznění krize budou první na ráně z pohledu navýšení a výběru daní. Středně velké
firmy, a tím plátci DPH, se dostaly do situace, že finanční úřady dělají vše proto, aby jim daň z
přidané hodnoty nemusely vracet, byť na něj vzniká nárok. Především u stavebních a importních
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společností jde o každoměsíční záležitost a řada z nich už před sebou tlačí balík DPH, o které si buď
řekli, nebo jej drží z důvodu problematiky přístupu úřadu a jistoty kontroly v účetnictví. Ta může
trvat i několik let a peníze leží skoro v nenávratnu. Finančáky mají dost nástrojů na to, aby dokázaly
oddálit či znemožnit vracení DPH. Navíc při podezření z nekalosti, které si úředník kdykoliv vymyslí,
jde při výši nad 50 000,- případ na kriminálku, takže celý případ může trvat o pár let déle.

O úvěrech pro podnikatele, o kterých hovořil Zeman, si může 99% lidí u nás nechat jen
zdát. Banky je neposkytují a reklamě v televizi prostě nevěřte. Fungují tak, že by chtěly, abyste tam
nejdříve peníze složili a ony by Vám je poté milostivě půjčily, nejlépe ještě se zástavou. Přemrštěnou.
Veškerá rizika jdou poté za Vámi a vláda se ohání programem Covid3, který de facto neexistuje.
Zeman pak o něm blábolí, protože mu někdo řekl, že je o podnikatele postaráno a vypráví, že komu
program nestačí, zkrachoval by stejně. Kdo tedy podniká v oborech, kde je potřeba kontakt s lidmi,
musí se točit hotovost a je závislý na zákaznících ochotných přijít do provozovny, dostává se do
potíží.

Dalším průšvihem je zavírání provozoven. Lidé poté nemají potřebu vycházet z domova a s
restauracemi se tak ,,sveze“ plno dalších. Utnutí sportovních aktivit je také v tomto směru
kontraproduktivní. Život tak utichá a s výjimkou zaměstnanců státní správy a několika prosperujících
firem velká část ostatních sedí doma a šetří. Což z hlediska ekonomiky je to nejhorší, co může být.
Paradoxem zůstává, že za to může něco, co sice existuje, ale kdyby to nebylo tak zveličováno, nikdo
by to neřešil. Pánové a dámy tam nahoře prostě vůbec netuší, co se děje dole. Ani nechtějí. S
výjimkou voleb, kdy naslibují modré z nebe, je prostě nezajímáme. Test toho, kam až lze zajít,
povyskočil o další level. Vycítili kšeft, někteří byli k němu přivedeni a teď vytváří dojem, že chtějí
zachránit ostatní a nevědomé. Média mají bezpracně o čem psát a hovořit, pro většinu neschopných
v této branži je covid darem z nebes a rok bezpracného tvoření informací a zisků. Bohužel za cenu
obrovských ztrát ostatních. Jen málokdo si uvědomuje, že peníze, majetky a hodnoty jen tak
nevznikají, pouze se přelévají. Kam, to je při pohledu na nejbohatší lidi světa jasné.
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